
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I, D • Trafikforhold 

Børnehaveklasseleder Janne Falkner deltager under punktet 

  

3 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.35 

4 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.35 - 19.45 

5 I, D • Skoleårets start BS, alle 19.45 - 19.55 

6 I, D, B • Budget 2017 (bilag: 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget

_2017/Høringsmateriale_budget_2017.aspx    

Det kommunale budget for 2017, hvor også skolebestyrelser er 

høringsberettigede,  er sendt i høring.  

Høringsfristen er 7. september kl. 8:00 

BS, alle 19.55 - 20.30 

7 I, D, B • Handleplaner 

Skolebestyrelsen besluttede før sommerferien at arbejde med 

handleplaner for de områder, hvor Høng Skoler præsterer dårligt 

i nationale målinger. 

Arbejdet skal nu i gangsættes. 

BS, alle 20.30 - 20.45 

8 I • Eventuelt Alle  

 
Referat 

 

0. 

Godkendt 

 

1. 

Bo C. bød velkommen til et nyt skoleår og til de nye bestyrelsesmedlemmer. 

 

2. 

Janne Falkner deltager som trafikundervisningsansvarlig medarbejder.  

Janne fortalte om forholdene ved fodgængerovergangen.  

Mange cyklister uden cykelhjelm - og lys.  

Bo S. fortæller, at Kys og Kør-seancerne er populære både hos personale og forældre - og har en virkning. 

Der er (igen) en del forældre, der kører ind på gl. side.  

Michael foreslår, at der sættes et skilt op.  

Pia foreslår, at der arbejdes hele vejen rundt. Både i klasserne, på Facebook, skiltning mv.  

 

Der nedsættes et trafikudvalg bestående af MA, TH, Pia og evt. elevrådet. 

1. møde i udvalget er torsdag d. 6/10 kl. 16-17 i børnehaveklassehuset. 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

6-2016 

Dato 

1. september 2016 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Carsten Petersen. Pia Kjellgaard. Thomas Naur Olsbro. 

Torben Hocke.  Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård.  

Desuden trafiklærer Janne Falkner. 

Fraværende Brian Hyldig.    Næste møde (tid/sted) 

3. oktober 2016 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2017/Høringsmateriale_budget_2017.aspx
https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2017/Høringsmateriale_budget_2017.aspx


 
 

3. 

Elevrådet 

Ikke til stede  

Pæd. råd/skolemøder 

X-uge 39 er under planlægning. 

Lærerne har været på kursus i Meebook, der er den nye læringsplatform. 

MED 

MED har drøftet det kommunale budgetoplæg og sender høringssvar. 

Instruks for anmeldelse af elever, der slår personalet. 

Der udarbejdes instruks til udlevering af medicin i skolen. 

Formanden 

Ikke så meget nyt - endnu. 

Ledelsen 

Bo S. og Pernille er stadig på Løve-Ørslev Skole frem til 1/12. 

 

4. 

Der er ikke sket så meget hen over sommeren. 

D. 9. september kommer Allan fra SEAS/NVE og måler skolen igennem. Rapport skal udarbejdes. 

Hanne Dollerup er i gang med at planlægge møde. Michael og Carsten deltager sammen med skolens ledelse som 

skolebestyrelsens klimaudvalg. 

 

5. 

Bo S. vil gerne deltage i børnehavernes forældremøder, så vi kan kapre kunder. Det har vi gjort i en årrække. 

En lærer med graviditetsgener/på barsel fra skoleårets start. Derfor kommer nu et nyt skema fra d. 12/9. 

En lærer kommer fra barsel i november, hvor der laves nyt skema igen.  

Pædagogerne har meldt ud, at det har været mindre kaotisk for dem med skolestarten.  

0. klasses skolestart var i TVØst, TV-Kalundborg mv. 

Vi har 2 gange 22 elever i 0.ab i år.  

 

6. 

Bo S. fortalte om det foreliggende kommunale budgetforslag.  

Der er ingen reduktioner på skoleområdet.  

Der arbejdes på en plan for kompetenceudvikling og vikarressourcer.  

Input til høringssvar sendes til Bo C. senest kl. 12.00 på tirsdag. Bo C. samler det og sender det til Bo S, som sender det videre.  

 

Skolebestyrelsen ønsker, at der sendes besked om, at skolerne gerne vil beholde materialeindkøbsbesparelsen. 

Ligeledes at udgifterne til varme, vand mv. matcher de faktiske udgifter.  

Det diskuteres, om der skal sættes gang i dialogen om ressourcetildelingsmodellen.  

Bo C. fortalte, at der arbejdes på at genoptage formandsnetværk for skolebestyrelser.  

 

7.  

Før sommerferien aftaltes det, at skolebestyrelsen skal udarbejde handleplaner for de områder, hvor skolen klarer sig mindre 

godt, f.eks. karakterer og trivselsmålingen.  

 

Bo C. ønsker, at der kigges på arbejdsmiljøvurderingen samt på undervisningsmiljøet - i samarbejde med personalet.  

Bo C. foreslår, at skolebestyrelsen indbydes til et møde med medarbejderne om arbejdet.  

 

Bo C. foreslår, at der arrangeres en aften, hvor instruktører kan undervise skolebestyrelse og lærere i forbindelse med 

udarbejdelse af antimobbestrategi - med udgangspunkt i det arbejde, som trivselsudvalget er i gang med.  

 

Herefter havde vi en lang dialog om, hvordan vi får inviteret alle forældre ind i fællesskabet - til glæde for eleverne.  

Bo C. er tovholder på handleplans-arbejdet.  

 

Bo S. fortæller, at der er arbejdet med social kapital som indsatsområde på arbejdspladserne i Kalundborg Kommune.  

Fra januar til juni er vores medarbejder-sygefravær faldet meget og et pænt stykke under det skolerne i Kal. Kommunes 

gennemsnit.  

 

8. 

Lærernes dag er d. 5.oktober. Vil skolebestyrelsen markere det - f.eks. i samarbejde med elevrådet? 

Bo C. uddelte lidt læsestof til bestyrelsen.  

Nogen fra bestyrelsen, der vil deltage i DM i skoleudvikling ved Skole og Forældres landsmøde den tredje weekend i 

november? Brian vil gerne deltage. 

Drop Mob-introduktionskursus en aften fra 19-21. Bestyrelsen foreslår d. 25. oktober. Trivselsudvalg, inklusionsmedarbejdere 

mv. inviteres.  


